
Külügyi Bizottsági ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. október 17. (16:02-16:46)
Helyszín: HÖK Iroda

Jelenlévők:

1. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

2. Bodoni Csenge Külügyi Bizottsági tag

3. Pongor-Juhász Anna Főmentor

4. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Külügyi Bizottsági ülése 3 mandátummal határozatképes.
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot a Bizottság 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Eddigi tevékenységek beszámolása

2. Aktualitások

3. Egyebek

A Bizottság 3 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Eddigi tevékenységek beszámolása

Lillik Dóra, elnök azt osztja meg a jelenlévőkkel, hogy a Gólyatábor során Bodoni
Csengével hirdette a Külügyet, illetve az orientációs héten Szabó Antóniával együtt tartottak
egy előadást, valamint promotálta a Hallgatói Önkormányzatot. Elmondja, hogy Bodoni
Csenge létrehozta a WhatsApp csoportokat. Szeptember 20-án lezajlott a Get to know piknik,
ahova eljöttek a külföldi hallgatók, 30-án pedig a Back to the childhood programot segített
lebonyolítani. Október 3-án Fehérvári Anikóval egyeztetett a külföldi hallgatók
integrálásának ügyében, 6-án pedig Bodoni Csengével az Erasmus app értékelésén vettek
részt. Ezeken kívül a programok, mint például a Karibuli és a Zenés Est angol nyelvű
hirdetésével tevékenykedett. A továbbiakban Lillik Dóra válaszol Pongor-Juhász Anna
Jázmin programokkal kapcsolatos kérdéseire.

Bodoni Csenge arról számol be, hogy a hírlevelekkel foglalkozik a programok
népszerűsítése érdekében, illetve egyeztetett egy dániai egyetemmel, mert majd jönnek onnan
hallgatók Magyarországra.

Pongor-Juhász Anna Jázmin azt osztja meg, hogy szeptemberben tartott egy meetinget
a közösségszervezést tanuló hallgatóknak a Hallgatói Önkormányzatról. Szintén
szeptemberben tartott egy másik alkalmat is az Erasmusról és a mentor programról. Beszámol
arról, hogy 25 új mentor érkezett és, hogy novemberben lesznek a mentor képzések, illetve
előtte még megrendezésre kerül egy felkészítő tábor.

2. Aktualitások

Lillik Dóra megosztja Bizottsága tagjaival, hogy a Kommunikációs Bizottság
változtatott a posztok kommunikációjában a Hallgatói Önkormányzaton belül. Elmagyarázza
a jelenlévőknek, hogy mostantól egy táblázatban kell majd jelezni, ha valakinek szüksége van
valamilyen posztra. Egyelőre ez a rendszer csak az Elnökségen keresztül van tesztelve, ezért
kéri, hogy a posztolási igényeket neki küldjék majd el.

Lillik Dóra elmondja, hogy az elnöki program írása már elkezdődött, ezért hamarosan
lesz munka a mentorok számára. A fordításért közéleti ösztöndíjat fognak kapni és ennek
értéke tavalyhoz képest emelkedett. Felhívja Pongor-Juhász Anna Jázmin figyelmét arra,
hogy sajnos csak körülbelül 2 hét fog a mentorok rendelkezésére állni a feladat elvégzésére.

Lillik Dóra beszámol arról, hogy megkereste a Kortárs Segítő Csoport azzal
kapcsolatban, hogy az Erasmus hallgatóknak lehetne csinálni egy mentális felkészítő kurzust.
Pongor-Juhász Anna Jázmin hozzáteszi, hogy ő is tervezett hasonlót, szóval majd beszéljenek
erről.

Lillik Dóra elmondja, hogy az EHÖK szeretne szervezni tavasszal egy kulturális
eseményt, de egyelőre semmi konkrét információ nincs ezzel kapcsolatban. Ő esélyesnek
tartja, hogy a szervezésben majd kérni fogják a mentorok segítségét.
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Pongor-Juhász Anna Jázmin elmondja, hogy a nemzetközi hallgatók számára ki lett
küldve egy igényfelmérés és úgy gondolja, hogy lehetne szervezni egy get together eseményt
a külföldi és a magyar hallgatók számára közösen. Kérdezi Lillik Dórát, hogy esetleg erre
lehetne-e pályázni. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy természetesen igen és majd elmondja neki,
hogy pontosan miket kell tudni a pályázatról.

3. Egyebek

Pongor-Juhász Anna Jázmin kérdezi, hogy milyen tervek vannak a jövőre nézve. Lillik
Dóra azt válaszolja, hogy többek közt szeretné minél inkább nemzetköziesíteni a már meglévő
programokat. Tervei között szerepel, hogy kialakuljon egy olyan rendszert, amelyben néhány
esemény angolul, illetve kétnyelvűen tudna működni. Ezek mellett fontosnak tartja a
nemzetközi hírlevél fellendítését és az aktuális dolgokba való energiabefektetést, mint például
a büfé kétnyelvűvé tétele és a Perspektíva angol lehetőségeinek felfedezése.

Pongor-Juhász Anna Jázmin elmondja, hogy majd meg kell kérdezni a Nemzetközi
Irodától, hogy kik jelenleg a különböző szakok Erasmus koordinátorai.

Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 16:46 perckor lezárja.

Budapest, 2023. október 17.

Lillik Dóra Demetrovics Hanna
elnök elnök

Külügyi Bizottság Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK ELTE PPK HÖK
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